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Zápis  
z 6. zasedání Akademického senátu UHK dne 1. října 2014 

_____________________________________________________________ 
 

Přítomni: dr. Hana Tomášková, doc. Kamil Musílek, dr. Miroslav Kappl, dr. Miroslav Joukl, dr. 
Václav Bělík, doc. Štěpán Hubálovský, dr. Daniel Jezbera, doc. Ondřej Krejcar, doc. Martin 
Šandera, Ing. Ivan Soukal, Ph.D., doc. Jaroslava Severová, dr. Daniela Květenská, Mgr. Magda 
Munzarová, dr. Karel Myška, Bc. Jana Kudrnová, Tomáš Janáček, Vít Bednář, Michal Kozák, 
Zuzana Zapletalová, Kateřina Burešová, Tomáš Bartůněk, Jakub Novák, Zuzana Sekaninová.  
 
Omluveni: Mgr. Jan Prouza, Milan Boháček, Bc. Barbora Celá, Bc. Lucie Špráchalová, Bc. Martin 
Petrus, Bc. Ivana Velčovská. 
 
Nepřítomni: Kateřina Langrová.  

Hosté: prof. Josef Hynek, rektor, dr. Monika Žumárová, prorektorka, dr. Petr Grulich, prorektor, 
dr. Stanislav Klik, kvestor, doc. Václav Janeček, děkan FIM, doc. Pavel Vacek, děkan PdF, doc. 
Pavel Trojovský, děkan PřF, prof. Martin Bílek, proděkan PřF, dr. Jiří Štěpán, proděkan FF, Ing. 
Marketa Bednářová, tajemnice PdF, Ing. Kamil Matula, vedoucí investičního oddělení, dr. Martin 
Smutek, zástupce ředitelky ÚSP pro studium, doc. Hromadová PdF, Mgr. Hromadová, vedoucí 
katedry PdF, Michal Novotný. 

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání zahájila a řídila dr. Hana Tomášková. Uvedla, že AS UHK je usnášeníschopný 
v celkovém počtu: 20 členů (KAP 12 a SK 8 členů). Dr. Tomášková oznámila, že zasedání bylo 
svoláno podle čl. 16, Volebního a jednacího řádu AS UHK s následujícím programem.  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

 
1) Složení slibu člena AS UHK.   
2) Aktualizace DZ UHK pro rok 2015 a IRP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef 

Hynek, MBA, Ph.D., rektor UHK). 
3) Řád pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK (předkládá doc. RNDr. PaedDr. Pavel 

Trojovský, Ph.D., děkan PřF). 
4) Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 

předsedkyně AS UHK). 
5) Volba zástupců UHK v Radě vysokých škol (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 

předsedkyně AS UHK). 
6) Různé: 

a) Informace z RVŠ - doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. 
b) Rekonstrukce budovy C - doc. PharmDr. Kamil Musílek, Ph.D. 
c) Současnost a budoucnost webových stránek UHK - doc. PharmDr. Kamil Musílek, 

Ph.D. 
 

Na žádost pana prorektora Grulicha a senátora Petruse, kteří se z časových důvodů nemohli 
zúčastnit celého zasedání AS  UHK navrhla dr. Tomášková posunout bod 6) b) a c) místo bodu 4 
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a přidání bodu „Vyhlášení doplňovacích voleb do SK AS UHK na PřF. Dr. Tomášková navrhla 
pozměněný program v následující podobě: 
 

1) Složení slibu člena AS UHK.   
2) Aktualizace DZ UHK pro rok 2015 a IRP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef 

Hynek, MBA, Ph.D., rektor UHK). 
3) Řád pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK (předkládá doc. RNDr. PaedDr. Pavel 

Trojovský, Ph.D., děkan PřF). 
4) a)   Rekonstrukce budovy C - doc. PharmDr. Kamil Musílek, Ph.D. 

b) Současnost a budoucnost webových stránek UHK - doc. PharmDr. Kamil Musílek, 
Ph.D. 

5) Volba zástupců UHK v Radě vysokých škol (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 

6) Vyhlášení doplňovacích voleb do SK AS UHK na PřF (předkládá Ing. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK).  

7) Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 

8) Různé 
a) Informace z RVŠ - doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. 

 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 12, SK 8, celkem 20. 
 
Hlasování: pro – 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 6. zasedání AS UHK byl schválen ve změněné verzi. 
 
Bod 1. Složení slibu člena AS UHK 

Dr. Tomášková uvedla, že dle čl. 6 odstavce 2 písmeno a) VJŘ AS UHK zanikl ke dni 1. 9. 2014 
mandát členky komory akademických pracovníků AS UHK za Fakultu informatiky a managementu 
Ing. Haně Šafránkové. Novým členem KAP se stal Ing. Ivan Soukal, Ph.D. 
 
Dle čl. 14 odstavec 2 VJŘ AS UHK se náhradník stává členem AS UHK složením slibu člena AS UHK 
na začátku nejbližšího zasedání AS UHK. 
 
Slib byl přečten Ing. Ivanem Soukalem, Ph.D.: 
  

 Text slibu, Příloha č. 1 VJŘ AS UHK:  "Slibuji na svou čest, že svůj mandát budu 
vykonávat podle svého nejlepšího vědomí a svědomí v souladu s právním řádem 
zaměstnanců“.  

Bod 2. Aktualizace DZ UHK pro rok 2015 a IRP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. 
Josef Hynek, MBA, Ph.D., rektor UHK). 
 
Prof. Hynek předal slovo dr. Žumárové, která uvedla, že dokument, který vychází z předpisu 
MŠMT předkládá ke schválení akademickému senátu každý rok. Rozvedla priority, rozdělení 
financí a zmínila centralizované projekty.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Na zasedání se dostavil doc. Hubálovský, člen KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 13 
a SK 8, celkem 21. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
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AS UHK schválil Aktualizaci DZ UHK pro rok 2015 a IRP UHK pro rok 2015. 
 
Bod 3. Řád pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK (předkládá doc. RNDr. PaedDr. Pavel 
Trojovský, Ph.D., děkan PřF). 
 
Doc. Trojovský uvedl, že Přírodovědecká fakulta měla možnost přistoupit k rigorózním zkouškám 
a předložil řád, který upravuje  pravidla  pro  konání  státní  rigorózní  zkoušky ke schválení. 
Po jejím úspěšném vykonání bude udělen akademický titul „doktor přírodních věd“ (RNDr).  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Řád pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK. 
 
Bod 4.  a) Rekonstrukce budovy C - doc. PharmDr. Kamil Musílek, Ph.D. 
 
Doc. Musílek formou prezentace informoval o probíhající rekonstrukci budovy C (obnova fasády, 
výměna oken, stavba výtahu); upozornil na nedodržování termínů jednotlivých etap dle smlouvy 
a na neodstraněné nedostatky po výměně oken (chybějící vnitřní křídla oken, parapety, kličky, 
atd.). Stěžoval si na narušování výuky, nemožnost využívat některé učebny, nezkolaudovaný výtah 
na budově C a nedostatečnou informovanost dotčených součástí PřF.  
 
Ing. Klik sdělil, že uvítali rozhodnutí MŠMT poskytnout UHK peníze na opravu fasád a oken. 
Upřesnil, že termín 15. 9. 2014 se týkal rekonstrukce části oken, nikoliv fasád. Uvedl, že smlouva 
s dodavatelem byla uzavřena na základě řádného výběrového řízení rok před započetím 
rekonstrukce a bylo nereálné uvést přesné termíny prací na jednotlivých učebnách – na tom se 
shodlo i vedení univerzity a fakult. Co se týká posunu termínu dokončení části oken do 15. 9. – 
došlo k dohodě s dodavatelskou firmou na pokračování rekonstrukce cca o 1 měsíc. 
 
Ing. Matula upřesnil, že termín dokončení stavebních prací je v roce 2016 a smlouvu upřesňují 
jednotlivé harmonogramy uzavírané v návaznosti na rozvrzích fakulty. 
 
V rámci rozsáhlé diskuse se polemizovala mj. možnost uplatnění sankcí vůči stavební firmě 
a dodatky ke smlouvě (doc. Šandera, doc. Vaníček, doc. Trojovský, doc. Vacek, dr. Myška, dr. 
Bělík, dr. Štěpán, dr. Tomášková a doc. Krejcar).  
Závěrem doc. Musílek navrhl usnesení o 2 bodech; hlasováno bylo o každém zvlášť: 
 

1. AS UHK vyjadřuje znepokojení s postupem rekonstrukce budovy C a žádá vedení UHK 
o prošetření Smlouvy o dílo na dodávku stavby „UHK- Oprava vnějšího pláště budov B 
a C, náměstí Svobody“, aby na příštím zasedání AS UHK seznámilo členy AS UHK 
s výsledky tohoto šetření. 
 

2. AS UHK doporučuje dodatek ke Smlouvě o dílo na dodávku stavby „UHK- Oprava 
vnějšího pláště budov B a C, náměstí Svobody“ s přesnou specifikací předání (datum 
předání) jednotlivých částí budov do užívání součástem UHK. 

 
Na zasedání se dostavila dr. Květenská, členka KAP a Z. Sekaninová, členka SK a ze zasedání 
odešel T. Janáček, člen SK; počet přítomných členů AS UHK: KAP 14 a SK 8, celkem 22. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 1, zdržel se - 3. 
AS UHK schválil Usnesení k rekonstrukci budov B a C – bod 1. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 2. 
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AS UHK schválil Usnesení k rekonstrukci budov B a C – bod 2. 
 
Bod 4. b) Současnost a budoucnost webových stránek UHK - doc. PharmDr. Kamil Musílek, 
Ph.D. 
 
Doc. Musílek v krátké prezentaci shrnul pozitiva (náhrada neopravitelného webu, modifikace 
uživateli, kompatibilita se systémy UHK) a negativa (příprava trvala 3 roky, několikeré odložení 
spuštění webu, ne plná funkčnost v české i anglické verzi, mírná nepřehlednost pro externí 
uživatele). 
  
V diskusi bylo vytýkáno především jejich spuštění před řádným odzkoušením a diskutovala se 
otázka financování nových webových stránek k níž poskytl senátorům dr. Grulich souhrnnou 
zprávu (dr. Myška, doc. Vaníček, dr. Kappl, T. Bartůněk, doc. Severová). 
 
Dr. Grulich oponoval, že web fungoval, nefunkční byla jen část. Upřesnil, že zodpovídá za 
technickou a dr. Tikovský za obsahovou stránku webu. 
 

Bod 5. Volba zástupců UHK v Radě vysokých škol (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 
 

a) Delegáti za fakultu nominovaní AS fakult a zástupci ústavu: 
 

• FIM: doc. Ing. Pavel Bachmann, Ph.D. 
• PdF: Mgr. Martin Skutil, Ph.D. 
• FF: doc. PhDr. Martin Šandera, Ph.D. 
• PřF: prof. PhDr. Martin Bílek, Ph.D. 
• ÚSP: PaedDr. Karel Myška, Ph.D. 

 
Hlasování o návrhu delegáta dr. Myšky: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
 
Nadpoloviční většinou hlasů přítomných členů AS UHK byl zvolen delegát za ÚSP v RVŠ dr. 
Myška. 
 

b) Kandidáti UHK za akademickou část akademické obce: 
 

• doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc.  
• Mgr. Kateřina Juklová, Ph.D. 
• Mgr. Jan Suk 
• Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. 

Zvolená volební komise: dr. Joukl (KAP) a J. Novák (SK). 

V prvním kole tajné volby (volil celý AS UHK) získali: doc. Gavalcová 13 hlasů, dr. Juklová 13 
hlasů, dr. Kacetl 9 hlasů a Mgr. Suk 9 hlasů. 
 
V druhém kole tajné volby se volil zástupce do předsednictva  RVŠ. Do druhého kola postoupila 
doc. Gavalcová – získala 8 hlasů a dr. Juklová – získala 14 hlasů. 
 
Delegátem UHK do předsednictva RVŠ byla zvolena dr. Juklová a delegátem UHK do sněmu 
RVŠ byla zvolena doc. Gavalcová. 
 

c) Kandidáti UHK za studentskou část akademické obce: 
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• Jan Hanus   
• Bc. Jana Kudrnová    
• Filip Bajko. 

V prvním kole tajné volby (volil pouze SK AS UHK) získali: J. Hanus 6 hlasů, Bc. Kudrnová 7 
hlasů a F. Bajko 2 hlasy. 
 
V druhém kole tajné volby se volil delegát SK v RVŠ. Do druhého kola postoupil J. Hanus  - získal 
2 hlasy a Bc. Kudrnová – získala 6 hlasů. 
 
Delegátem UHK v RVŠ za SK AS UHK byla zvolena Bc. Kudrnová, náhradníkem J. Hanus. 
 

Bod 6. Vyhlášení doplňovacích voleb do SK AS UHK na PřF.  
 
Dr. Tomášková uvedla, že k 30. 9. 2014 podal Bc. Milan Boháček rezignaci na svůj post senátora 
v SK AS UHK. Vzhledem k tomu, že za PřF již není žádný náhradník, vyhlašuje AS UHK 
doplňovací volby do SK na PřF. 
 
Do obvodní volební komise byl jmenován doc. Hubálovský jako předseda, dr. Kühnová a za 
studenty Vít Bednář. 
 
Termín voleb byl stanoven na 7. 11. a 10. 11. 2014. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 2. 
AS UHK vyhlásil doplňovací volby do SK AS UHK na PřF. 
 
Bod 7. Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK (předkládá Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 
 
Dr. Tomášková sdělila, že vzhledem k zaniknutí mandátu předsedkyně Ekonomické komise Ing. 
Šafránkové je třeba obsadit tento post.  
 
Dr. Myška nominoval doc. Hubálovského, který nominaci přijal. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
Doc. Hubálovský byl zvolen předsedou Ekonomické komise AS UHK. 
 
Bod 8. Různé:  

a) Informace z RVŠ - doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. 
 

K materiálům předloženým doc. Gavalcovou nebyly žádné dotazy ani komentáře. 
 

b) Doc. Šandera představil názor vzniku vlastního rozpočtu AS UHK a spolu s doc. 
Hubálovským formuloval usnesení: 

 
„Ekonomická komise se bude zabývat možnostmi disponovat vlastním rozpočtem AS UHK, 
předloží návrh na další zasedáním senátu a je pověřena v této věci jednat s kvestorem.“ 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK usnesení přijal. 
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c) předsedkyně AS UHK navrhla, aby potvrzování účasti na zasedání AS UHK probíhalo 
přes systém DOODLE. 
 

Ze zasedání odešla doc. Severová, členka KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 13 a SK 8, 
celkem 21. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil potvrzování účasti na zasedání AS UHK v systému Doodle. 
 

d) Dr. Bělík kritizoval rekonstrukci schodů před objektem OSV; schody jsou příliš vysoké, 
příkré a nebezpečné a požaduje po vedení UHK vyjádření a revizi, zda jsou schody 
vybudované dle platných norem. 

 
e) předsedkyně AS UHK navrhla termín konání Akademické obce 10. 12. 2014 od 14:00h. 
 

Ze zasedání odešla dr. Květenská, dr. Bělík a dr. Kappl, členové KAP; počet přítomných členů AS 
UHK: KAP 10 a SK 8, celkem 18. 
  
Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil termín konání akademické obce. 
  

f) Senátoři požádali rektora o vyjádření k financování UHK. 
Prof. Hynek pohovořil o standardně vážné situaci, škrtech MŠMT, ukazatelích (věda, 
normativ na studenta), klesajícím počtu studentů a event. plánovaných úsporných 
opatřeních (diskuse se zúčastnili doc. Hubálovský, doc. Šandera, doc. Trojovský). 

 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Byl schválen program 6. zasedání AS UHK.  
2. AS UHK schválil Aktualizaci DZ UHK pro rok 2015 a IRP UHK pro rok 2015.  
3. AS UHK schválil Řád pro státní rigorózní zkoušky PřF UHK.  
4. AS UHK schválil usnesení k rekonstrukci budov B a C, ve dvou bodech.  
5. AS UHK zvolil zástupce do RVŠ.  
6. AS UHK vyhlásil doplňovací volby do SK AS UHK na PřF.  
7. Doc. Hubálovský byl zvolen předsedou ekonomické komise AS UHK.  
8. Ekonomická komise se bude zabývat možnostmi disponovat vlastním rozpočtem AS 

UHK, předloží návrh na další zasedáním senátu a je pověřena v této věci jednat 
s kvestorem.  

9. AS UHK schválil potvrzování účasti na zasedání AS UHK v systému Doodle.  
10. AS UHK schválil termín konání Akademické obce.  

  
O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 18 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 3. 12. 2014  
 

 
V Hradci Králové dne 1. 10. 2014     Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                      předsedkyně AS UHK 
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